

<<魔指>>

图书基本信息

书名：<<魔指>>

13位ISBN编号：9787119018560

10位ISBN编号：7119018566

出版时间：1996-1

出版时间：外文出版社

作者：Agatha Christie

页数：224

版权说明：本站所提供下载的PDF图书仅提供预览和简介，请支持正版图书。

更多资源请访问：<http://www.tushu007.com>

<<魔指>>

内容概要

汤米和塔珀丝·贝瑞斯德夫妇定期去疗养院探望年迈的、不太招人喜欢的姑妈。

这次探望中他们遇到了一连串咄咄怪事：莫名其妙的财产继承案；阴森可怕房屋；触目惊心的妖术和神秘失踪的墓碑。

勇敢的塔珀丝经历了一次又一次险情。

书籍目录

BOOK 1 Sunny Ridge 1 Aunt Ada 2 Was it your Poor Child? 3 A Funeral 4 A Picture of a House 5  
Disappearance of Old Lady 6 Tuppence on the Trail BOOK 2 The House on the Canal 7 The Friendly Witch 8  
Sutton Chancellor 9 A Morning in Market Basing BOOK 3 Missing-A Wife 10 A Conference-and After 11 Bond  
Stueet and Dr Murray 12 Tommy Meets an Old Friend 13 Albert on CluesBOOK 4 Here is a church and here is  
the steeple Open the doors and there are the People 14 Exercise in Thinking 15 Evening at the Vicarage 16 The  
Morning After 17 Mrs Lancaster

#### 版权说明

本站所提供下载的PDF图书仅提供预览和简介，请支持正版图书。

更多资源请访问:<http://www.tushu007.com>